
Nieuwsbrief februari 2022
Met verslag van de Expertmeeting over stedelijke herontwikkeling 

Sloterdijken/Haven-Stad gehouden op 10 februari jl.

Woord van de voorzitter 
Beste vrienden,

Onze vereniging organiseerde op 10 februari een expertmeeting over het
herontwikkelingsproces van Haven-Stad, zoals dat nu concreet op gang komt in
Sloterdijk. In deze nieuwsbrief het uitgebreide verslag van deze sessie, waarin
openhartig de do’s en dont’s van een zeer grote transformatie werden besproken. Ook
de gemeenteraadsfracties van Amsterdam werden uitgenodigd om hier met een
vertegenwoordiger aan deel te nemen. 

Zoals u weet heeft de relatie tussen overheden en bedrijfsleven voortdurend aandacht
en onderhoud nodig. Daar ontleent ook een ondernemersvereniging als ons eigen OV
Westpoort mede haar bestaansrecht aan. Over het algemeen gaat dat prima. Maar
soms vindt de politiek dat het bedrijfsleven te weinig aandacht heeft voor de sociale
en maatschappelijke realiteit. En soms vinden ondernemers op hun beurt dat de
politiek te weinig belang hecht aan de economie. En dat politici meer inzicht moeten
hebben in de realiteit achter hun "papieren" werkelijkheid.

Met name wanneer de sturende hand van de overheid concreet voelbaar wordt in een
gebied. Zoals nu gebeurt in Sloterdijk 1 Zuid, waar ondernemers worden gedwongen
om over hun toekomst na te denken vanwege de aanstaande komst van woningbouw.
Dan vinden wij dat extra uitwisseling van kennis nuttig en nodig is.

Aan de expertmeeting namen ca 30 personen deel. Ondernemers,
vastgoedontwikkelaars en vertegenwoordigers van de Amsterdamse ambtelijke
organisatie. De meeting was openhartig en constructief. Er was waardering voor de
transparantie in de analyse van het herontwikkelingsproces. Grote afwezigen waren
de Amsterdamse raadsleden. Slecht D66 liet zich vertegenwoordigen. De inbreng van
Erik Schmit, met zelf een achtergrond als CEO/COO in het internationale
bedrijfsleven, werd hogelijk gewaardeerd. De overige fracties zegden last minute af.

Op 28 februari aanstaande krijgen de Amsterdamse politici een herkansing. Dan
organiseren onze vrienden van de ORAM met medewerking van de OV Westpoort een
verkiezingsdebat tussen ondernemers en Amsterdamse lijsttrekkers. U kunt aan deze
live sessie deelnemen. In deze Nieuwsbrief treft u het programma aan met een
mogelijkheid tot inschrijving.

Hebt u zich al gemeld voor onze eigen Westpoort Algemene Leden Vergadering op 24
februari en het aansluitende programma over Smart Grids? Dat kan nog
op secretariaat@westpoortondernemers.nl. Bijgaand de agenda, voor onze eerste
grote netwerkmeeting in lange tijd. In samenwerking met het verenigingslid Serifoglu
bieden wij u een Turks Kebab Diner aan. Wellicht tot donderdag!

Hartelijke groet,

mailto:secretariaat@westpoortondernemers.nl
https://serifoglu.nl/serifoglu-antep-kebap-amsterdam/


Marcel La Rose
Voorzitter
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Algemene Ledenvergadering OV
Westpoort 2022

Op 24 februari aanstaande komen de Westpoort ondernemers live bijeen voor de
jaarlijkse Algemene Ledenvergadering. Dat gebeurt in het Restaurant van Gebouw
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Einstein aan de Kabelweg 21 vanaf 16.00 uur. Aansluitend vindt onder auspiciën van
onze tafel Duurzaamheid een inhoudelijke sessie over de haperende
Energievoorziening plaats.

Lees verder

Verslag Expertmeeting
Herontwikkeling Sloterdijk 1 Zuid

De plannen voor herontwikkeling van Sloterdijk 1 Zuid tot woon/werk locatie zijn al
zeven jaar bekend. Dit deelgebied van Westpoort is hiermee de vroegste voorloper
van Haven-Stad, waarvan onlangs door de Gemeenteraad het Integraal Raamwerk en
het Uitvoeringsprogramma Haven-Stad 2021 – 2025 werd vastgesteld. Veel
verantwoordelijkheid heeft de gemeente in de herontwikkeling gelegd bij de huidige
eigenaren en gebruikers. Aan hen werd gevraagd om met eigen voorstellen te komen.
Een zeer moeizaam proces, blijkt in de praktijk. Vanwege de grote diversiteit van
belangen bij de belanghebbenden in een ontwikkelblok. Vanwege het programma dat
moet passen binnen de randvoorwaarden van de gemeente. En vanwege het gebrek
aan perspectief voor ondernemers die hun bedrijf niet in het gebied kunnen of willen
voortzetten.

Lees verder

ORAM Lijsttrekkersdebat

In samenwerking met onder meer de Ondernemers Vereniging Westpoort organiseert
de ORAM op 28 februari aanstaande een debat met de lijsttrekkers van de
Amsterdamse politieke partijen. Dit met het oog op de aanstaande
gemeenteraadsverkiezingen.
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Het debat is een uitgelezen kans om van lijsttrekkers zelf te horen wat hun plannen
zijn voor het ondernemerschap in de stad. Bij welke partijen staat ondernemen hoog
op de agenda?

Lees verder

Metropoolregio Amsterdam
Verkiezingsmanifest

Onze vereniging heeft bijgedragen aan de opstelling van een verkiezingsmanifest met
het oog op de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen. Lokale politici in de 32
gemeenten in de metropool hebben inmiddels het acht pagina’s tellende manifest
ontvangen in de hoop dat ze de voorstellen meewegen in hun
verkiezingsprogramma’s. En eenmaal geïnstalleerd vertalen in beleid, is de hoop van
Henk Markerink, voorzitter van de MRA-afdeling van VNO-NCW.

https://www.westpoortondernemers.nl/oram-lijsttrekkersdebat/


Lees verder

https://www.westpoortondernemers.nl/metropoolregio-amsterdam-verkiezingsmanifest/

